主 日 崇 拜 程 序


2020 年 8 月 9 日   早上 11 時正
Sunday worship 
　
　
9. August 2020 11am
　
1.
安靜、鳴鐘響  Be quiet  Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship
詩篇  Psalms  67：1 - 2



3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  求引領我心







2.  除你以外







3.  我的心你要稱頌耶和華



4.
感謝禱告  Thank & Prayer






5.
讀經
*  舊約： 詩篇  Psalms  32：1 - 11




Scripture reading
*  新約： 彼得前書  1 Peter  3：8–13


6.
講道 / 分享
*  題目：《貼近主心懷》




Sermon
*  Topic：《Snuggling close to the Lord》




*  經文 Verses：羅馬書  Romans  14：8


7.
回應詩歌  Hymns
*  我的心你要稱頌耶和華



8.
奉獻、代禱  Offerings、supplication





9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions
10.
背誦本月經文 Memo texts 






11.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t



12.
安靜、鳴鐘響  Be quiet  Bell ringing





講道經文 / Sermon Verses：羅馬書  Romans  14：8
14:8  我們若活著，是為主而活；若死了，是為主而死。所以，我們或活或死總是主的人。
8 For whether we live, we live unto the Lord; and whether we die, we die unto the Lord: whether we live therefore, or die, we are the Lord's.
******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：
1.
感恩Thanksgiving






為今天神供應的話語；為神一周的供應看顧。 




For the Word of God today，and for God’s care in the week. 


2.
為萬民代求






為防範新冠疫情和大家的健康安全； 為新學生的學習和生活；


為黎巴嫩大爆炸的受害者。 






Pray for the prevention the epidemic and everyone's health and safety;


For the study and life of new students. For the victims of the Lebanese explosion. 
3.
為神的國神的家 Pray for God's family





為吳丹姐妹去臺灣與丈夫團聚和前面的生活安排和旅行。 


為恢復崇拜和小組聚會；為臨時會友大會和天權牧師的安排；


Pray for Wu Dan’s move to Taiwan to reunite with her husband.


For the physical worship and cell group meetings; 




For the member’s meeting and coming of Pastor Wong.


4.
為神的供應和主日奉獻






為經濟復蘇和弟兄姊妹的需要；為神的供應和主日奉獻禱告。 


Pray for economic recovery, for God’s provision and for the offering today. 
家 園 訊 息  Announcement






→
歡迎新老朋友。特別歡迎來教會崇拜和線上崇拜的弟兄姊妹們。 



Welcome to new and old friends。





→
特別提醒 Pay special attention：






請在教會聚會的，請特別注意保持1米距離，洗手，消毒，坐公交和

到人多的地方可以戴口罩。建議年長的弟兄姊妹特別注意防護。



To keeping a distance of 1 meter, wash your hands, disinfect, wear masks when

you take bus or go to crowded places, particularly the elderly brothers and sisters. 
→
下週崇拜後舉行臨時會友大會，投票是否聘請黃天權牧師在陳牧師

 2021年進修期間作為教會代理牧師，請大家預留時間參加。    



Church member ad hoc meeting will be held on after worship next sunday, 

voting wether Pastor Greg will be recuited as churh pastor during Pastor 



Chen's study on 2021. 






→
崇拜前後聚會 Cell group meetings






崇拜前10.15開始有禱告會，歡迎大家參加。 





崇拜後長者以諾取消面對面聚會，改在網上聚會，時間13.30。 


There will be a prayer meeting at 10.15 before the service, and everyone is 

welcome to attend.








After the worship, the elder Enoch canceled the face-to-face meeting and 


changed to an online meeting at 13.30. 





→
下週聚會Cell group next week






禮拜一播道神學小組6.30開始學習舊約縱覽。 





禮拜三長者查經晚上6點； 







禮拜四禱告會下午5.30； 







禮拜六12點崇拜同工同工團契及排練。 





禮拜天晚上6點新的門訓《塑造主生命》 





Monday the theological group starts 6.30pm.





Elderly Bible study on Wednesday at 6 pm;





Thursday prayer meeting 5.30 pm;






Worship team fellowship and rehearsal at 12 o'clock on Saturday.


The new discipleship "Shaping the Lord's Life" at 6pm on Sunday night 

→
下週崇拜





*
11點在教會和網上同步進行，請來教會的記得消毒和登記姓名電話，
*
Zoom Meeting ID號碼: 471 598 303。10:30開始登錄。


請提前登入，預備心靈，安靜等候敬拜神。




*
At 11 o'clock in the church and online simultaneously, please remember to 

disinfect and register your name and phone number when you come to the church.
*
Zoom Meeting ID number: 471 598 303. Login starts at 10:30. 


Please log in in advance, be prepared and wait quietly to worship God. 


